
Schriftelijke vragen GroenLinks

Mogelijkheden voor onderzoek naar effecten van slagschaduw en geluid windmolens

Geacht college,

In de afgelopen maanden heeft het college van B en W van Diemen gewerkt aan de 
Regionale Energiestrategie (RES). Samen met belanghebbenden en inwoners van binnen en 
buiten de gemeente is er gekeken wat Diemen kan bijdragen aan de opwek van duurzame 
energie. Dit is nodig, want vanwege de klimaatverandering moeten we stoppen met het 
gebruik van fossiele brandstoffen om elektriciteit te maken. 

GroenLinks is blij met het uitvoerige werk wat het college heeft geleverd. Zo is er gekeken 
naar de impact op gebieden, de flora en fauna, en dit heeft geresulteerd in het wegstrepen 
van de Diemer Vijfhoek als zoekgebied voor windmolens. Een terechte keuze! 

Ondertussen krijgt de fractie van GroenLinks zorgen van inwoners binnen over de 
gezondheidseffecten met betrekking tot de mogelijke plaatsing van windmolens. In het 
reguliere proces worden onderzoeken naar de feitelijke effecten wat betreft slagschaduw en 
geluid op omwonenden pas uitgevoerd als er een initiatiefnemer is met concrete plannen 
voor een concrete locatie voor één of meer windmolens. Echter, de zorgen van 
omwonenden zijn van zodanige aard, dat het ons goed lijkt om daar eerder al meer over te 
weten.

Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen:
 Is het mogelijk om als gemeente onderzoek te (laten) doen naar de geluids- en 

schaduweffecten van windmolens op omwonenden voor de nog overgebleven 
zoeklocaties in de RES?

 Is het college bereid om de omwonenden vooraf te betrekken bij de manier van 
uitvoering van de onderzoeken?

 De vaststelling van de RES1.0 in Diemen wordt eind juni verwacht. Is het mogelijk om 
de resultaten van het onderzoek binnen te hebben op een moment dat dit nog 
meegenomen kan worden bij de vaststelling van de Omgevingsvisie aan het eind van 
dit jaar?

Op 11 maart jl. heeft de gemeente Amsterdam bekend gemaakt welke wijzigingen zij willen 
aanbrengen in de zoekgebieden voor wind- en zonne-energie. Hierbij is het gebied 
Diemerpark afgevallen en heeft de gemeente Amsterdam ervoor gekozen om het gebied 
Science Park en het Amsterdamse deel van het Diemerbos toe te voegen. Ook dit breng bij 
onze inwoners veel zorgen met zich mee. Daarover heeft GroenLinks de volgende vragen:

 Is het college op de hoogte van de veranderingen in de zoekgebieden van 
Amsterdam?

 Is er overleg met de gemeente Amsterdam over de zoekgebieden op Amsterdams 
grondgebied?

 Is het college bereid om bij het college van Amsterdam aan te dringen om eenzelfde 
onderzoek naar de geluids- en schaduweffecten op omwonenden voor de mogelijke 
windmolens bij Science Park en het Amsterdamse deel van het Diemerbos? 


